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Het college is bekend met het feit dat er bewoners zijn die overlast in en rondom de Oostermeent 
ervaren en dat deze ervaren overlast onrust veroorzaakt bij diverse omwonenden.

Gemeenteraad
Graaf Wichman 10
1276 KB Huizen

De burgemeester is belast met de handhaving van de openbare orde. De burgemeester kan ter 
handhaving van de openbare orde publiek cameratoezicht instellen. Uit artikel 151c Gemeentewet volgt 
dat publiek cameratoezicht slechts tijdelijk ingezet mag worden omdat het een ultimum remedium betreft 
dat niet lichtvaardig kan worden toegepast in verband met het recht op privacy van inwoners. Andere

Onderwerp: Beantwoording vragen van de 
CDA-fractie

2) Vind cameratoezicht in de Oostermeent plaats? En biedt dit voldoende middelen om de 
overlast te monitoren?

Tot 31 mei 2020 vindt er publiek cameratoezicht plaatst in winkelcentrum Oostermeent. Per 31 mei 
worden deze camera’s verwijderd.

De vragen zijn gesteld op grond van artikel 47 van het Regelement van orde voor de vergaderingen en 
andere werkzaamheden van de raad. De vragen en antwoorden worden geagendeerd voor de 
eerstvolgende raadsvergadering. In deze brief treft u de beantwoording van de vragen aan. Aan de 
beantwoording van de vragen gaat telkens de gestelde vraag vooraf.

1) Is het college bekend met de overlast die rondom Oostermeent en de onrust die het geeft 
bij diverse omwonenden? Er wordt melding gemaakt van vernielingen, zwerfafval, 
dumping, hangjongeren, verslaving en drugsoverlast

Op 6 maart 2020 ontvingen wij vragen van de CDA-fractie. De CDA-fractie heeft kennis genomen van 
het bericht bij NH Nieuws rondom “Huizer buurt helemaal klaar met overlast, gemeente stuurt er 
handhaver op af en Nieuwsblad voor Huizen “Bewoners van de Oostermeent inventariseren overlast in 
wijk". Het beeld wat in deze artikelen wordt geschetst komt ook naar voren in de gesprekken die de 
fractie heeft gehad met diverse bewoners rond en in de Oostermeent.
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lichtere maatregelen moeten niet afdoende zijn gebleken. In de Gemeente Huizen wordt momenteel op 
twee locaties gebruik gemaakt van publiek cameratoezicht. In de Kostmand hangt één camera en in 
winkelcentrum Oostermeent hangen vier camera’s. Het zicht van de camera’s in de Oostermeent 
bestrijkt het carré van de binnenring van het winkelcentrum, Oostermeent Zuid (bakkerij tot Bruna), 
Oostermeent Oost (nr. 1-105 en 2-74)), Oostermeent Noord (nr. 58-52), Oostermeent West (15-21).

5) Kan het college een toelichting geven hoe het zit met de inzet van jongerenwerkers 
rondom de Oostermeent. Is deze aanpak nog effectief? Vind er voldoende actief gesprek 
plaats tussen hangjongeren en jongerenmedewerkers.

Om jeugdoverlast tegen te gaan is er in Huizen een integrale aanpak ontwikkeld waarbinnen de 
gemeente nauw samenwerkt met politie, Geugd)boa’s en jongerenwerk. Met genoemde ketenpartners 
vindt eens in de drie weken overleg plaats. Tijdens dit overleg worden alle jeugdvindplaatsen in Huizen

3) Neemt het college actief deel aan het KVO-overleg en worden de beschreven problemen 
hier ook besproken? Immers lijkt het uit de meldingen zo te zijn dat winkeliers zich niet 
herkennen in de klachten van omwonenden.

Het college voert de regie op het KVO overleg in samenwerking met de voorzitter van de 
winkeliersvereniging. Aan het overleg nemen vertegenwoordigers van de winkeliers en diverse 
medewerkers van betrokken gemeentelijke afdelingen deel. Het gaat dan om medewerkers van 
Openbare Orde en Integrale Veiligheid, Wonen, Grondzaken en Economische Zaken, Openbare werken 
en van Toezicht en Handhaving. Tijdens de KVO-overleggen van de Oostermeent zijn de beschreven 
problemen met betrekking tot kapotte drankflessen, lachgaspatronen, vernielingen, verslaving en 
drugsoverlast niet door de ondernemers en bewoners aangekaart en zodoende zijn deze onderwerpen 
niet besproken. Deze onderwerpen zijn na aanleiding van het Facebookbericht op de agenda gezet voor 
het eerstvolgende KVO-overleg.

4) Is het college in overleg met Alliantie over het verhuren van woningen en overlast die 
wordt ervaren?

Er worden prestatieafspraken gemaakt tussen gemeente en Alliantie. Onlangs zijn er nieuwe afspraken 
overeengekomen tot 2023. Hierin worden ook afspraken gemaakt over het onderwerp leefbaarheid. Er is 
geregeld overleg tussen gemeente en Alliantie. In geval van (woon)overlast weet men elkaar snel en 
makkelijk te vinden. Zo participeert De Alliantie in het KVO (Keurmerk Veilig Ondernemen) overleg van 
woon-winkelgebied Oostermeent waarbij het onderwerp leefbaarheid een vast onderdeel is. Zodra een 
bewoner (ernstige) overlast veroorzaakt, heeft de Alliantie zelf de mogelijkheid om hiertegen op te treden 
op basis van het huurrecht.

Ten tijde van de start van het cameratoezicht was er sprake van jeugdoverlast en vernielingen in de 
Oostermeent. Daarnaast was er rond Oud & Nieuw 2015-2016 in de Oostermeent sprake van 
bovenmatig vuurwerkoverlast en vernielingen. In verband met het tijdelijke karakter van publiek 
cameratoezicht dat volgt uit de wet, is het noodzakelijk dat het cameratoezicht geëvalueerd wordt. Deze 
evaluatie heeft dit voorjaar plaatsgevonden. Op basis van de door de politie aangeleverde cijfers, kan 
gesteld worden dat er op de huidige locaties waar publiek cameratoezicht plaatsvindt, geen sprake meer 
is van een zodanig openbare ordeprobleem dat dit het continueren van cameratoezicht rechtvaardigt. 
Daarnaast is gebleken dat de inzet van politie, jongerenwerk, toezichthouders, boa’s en het vaststellen 
van vuurwerkvrije zones, dus lichtere maatregelen dan cameratoezicht, een aanzienlijke bijdrage hebben 
geleverd aan het terugdringen van de problematieken op deze plaatsen. Op grond van de recentelijk 
afgeronde evaluatie zullen de camera’s op deze plekken dan ook per 31 mei 2020 verwijderd worden 
Mocht blijken dat na het verwijderen van de camera’s de problematieken weer toenemen, dan kunnen de 
camera’s teruggeplaatst worden op grond van een nieuwe beoordeling van de feiten.
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besproken. Indien er sprake is van jeugdoverlast of vernielingen, wordt door de deelnemers aan het 
overleg besloten wat de beste aanpak is om de overlast of de vernielingen tegen te gaan. Veelal wordt er 
in dergelijke gevallen onder andere besloten dat politie, boa’s en jongerenwerkers vaker langsgaan bij de 
bewuste locatie. Winkelcentra Oostermeent, Holleblok en het Oude Dorp worden standaard 
meegenomen in de surveillancerondes van de betrokken partijen, ook indien er weinig signalen van 
overlast zijn. De jongerenwerkers gaan actief het gesprek aan met de jongeren die zij op straat 
tegenkomen.
Naar aanleiding van het Facebookbericht waarin bewoners aangaven overlast te ervaren heeft het 
college de meldingen openbare ruimte (MOR) en alle politiemeldingen ‘overlast en vernielingen’ voor de 
Oostermeent (Noord, Oost, Zuid en West) van de afgelopen drie maanden opgevraagd en bestudeerd. 
Deze cijfers laten een ander beeld zien dan het beeld dat door de bewoners geschetst wordt. Politie 
registreerde 4 meldingen van jeugdoverlast, 2 van vuurwerkoverlast en 1 vernieling. De Meldingen 
Openbare Ruimte laten onder andere een handvol meldingen over (zwerfafval en enkele gevallen van 
parkeeroverlast zien. Er zijn geen MOR meldingen van vernielingen, drugs- en jeugdoverlast 
binnengekomen.
Dat de cijfers niet het beeld bevestigen dat door de bewoners geschetst wordt wil niet zeggen dat de 
gemeente het signaal van de bewoners niet serieus neemt. De wijkboa heeft inmiddels contact gezocht 
en gekregen met de initiatiefnemers van de Facebookgroep waarin deze discussie is aangezwengeld. 
Met deze betrokken bewoners gaan wij als gemeente graag in gesprek.

N. Meijer 
burgemeester


